
Forged Chops and Stamps Alert 
 
It has come to our attention that forged chops / stamps of our company, Life Concepts Holdings 
Limited, have been used to enter into agreements or contracts purportedly on our company’s 
behalf without our authorisation or notice. 
 
If you encounter any person alleging that s/he acts on behalf of our company and using a chop / 
stamp with our company’s name, please contact us via cosec@lifeconcepts.com to verify the 
identity of the person before entering into any dealing or transaction with him/her. 
 
Thank you for your attention. 
 
Yours truly, 
 
Life Concepts Holdings Limited 
------------------------------------------------------------------------ 
 

提防偽冒印章 

 

本公司注意到有人使用本公司，即生活概念控股有限公司，的偽造印章，在未獲本公司授權或知

悉的情況下假冒本公司名義簽署協議或合同。 

 

若閣下遇到任何人士聲稱代表本公司行事並使用有本公司名稱的印章，請在與該人士進行任何往

來或交易前先電郵至 cosec@lifeconcepts.com 聯絡我們以核實該人士的身份。 

 

敬希垂注。 

 

生活概念控股有限公司 謹啟 

 


